
Eesti Vehklemisliidu juhatuse koosoleku protokoll 
 

Eesti Vehklemisliidu juhatuse koosolek toimus reedel, 17. novembril 2023 algusega kell 12:00 

EVL ruumides aadressil Kadaka tee 63, 12915, Tallinn ja Teamsis. 

Koosolekul osalesid juhatuse liikmed: Peeter Järvelaid, Peeter Nelis, Irina Embrich, Meelis 
Loit, Jevgeni Karavajev, Andres Lipstok 

Kutsutud: Kaido Kaaberma 

Koosolekut juhatas Eesti Vehklemisliidu president Peeter Järvelaid 

 

Päevakord: 

1. Treenerite nõukogu ülevaade hetkeseisust Pariisi OM valmistumisest. Meeste 
koondise juhendaja küsimus (peasekretär Aivar Paalberg) 

2. MK etapi ülevaade (Legnano) (peatreener Kaido Kaaberma) 
3. Kaido Kaaberma 55 
4. Jooksvad ja koosolekul tõstatatud küsimused ning juhatusele esitatud taotlused. 

 
 

Koosoleku käik: 
 

Päevakorra punkt # 1 Treenerite nõukogu ülevaade hetkeseisust Pariisi OM valmistumisest. 
Meeste koondise juhendaja küsimus (peasekretär Aivar Paalberg). 
 
Peasekretär andis meeste peatreeneri teemal ülevaate. Juhatus otsustas saata teema 
treenerite nõukogusse ettepanekute tegemiseks. Senikaua kuni peatreenerit ei ole, täidab 
kohustusi peasekretär. 
 
Peatreenerile on kohustus sõita tiitlivõistlustele ning ta on eelarve eest vastutavaks isikuks 
(kulude kinnitamine jms) 
 
 

Päevakorra punkt #2 MK etapi ülevaade (Legnano) (peatreener Kaido Kaaberma) 
 
Naiskonna peatreener Kaido Kaaberma andis ülevaate Legnano MK etapist ja naiskonna 
seisust. 
 
Naiskonnal oli loos normaalne. Vaja oli otsest konkurenti Ukrainat võita aga kaotasime ja 
nemad tulid üldvõitjaks. Näiteks Prantsusmaal oli pool koondisest koroonas.  
 
Kõik on vehelnud ühtlaselt alla oma taseme, keegi pole naiskonda välja tõmmanud aga 
ärakukkumisi on olnud kõigil. 
 
Naiskonna ülesandmine tuli teha siis kui selgunud olid 32 parimat. 2023 Fujarah valisin 
Katrina Lehise koondisess kuigi tal tulemusi ei olnud aga kahjuks kaotasime Hiinale. EM-il ja 
MM-il kutsusin ka ta koondisesse ja ta oli nõus.  Enne Põhjamaade meistrivõistlusi ei 
vastanud ta minu meilidele kas võistleb võistkonna koosseisus või mitte. Andis oma otsusest 
mitte võistelda teada võistluste käigus. Poole laagrisse ei tulnud, pärast selgus, et oli 
Prantsusmaal laagris. 4-st olümpia kvalifikatsioonvõistlusest on Katrina Lehis 3 korral olnud 
koondises. Seekord teda koondisesse ei valinud.  



Naiskonnana olümpiale kvalifitseerumiseks peame olema vähemalt 2 x kahe hulgas ning 
peame edestama Ukrainat.  
 
 

Päevakorra punkt #3 Kaido Kaaberma 55 
 
Juhatus õnnitles Kaido Kaabermad 55 sünnipäeva puhul ning kinkis sepistatud mõõga. 
 
 
 

Päevakorra punkt #4 Jooksvad ja koosolekul tõstatatud küsimused ning juhatusele esitatud 
taotlused. 
 

1. Tartu Kalevi taotlus Endel Nelise memoriaali punktide osas 
2. Taotlus Eliise Kikerpill osas 
3. Taotlus Ruslan Eskov osas 
4. 2023 parima noorsportlase kandidaatide esitamine 
5. La Spada taotlus inventari kasutada andmiseks 
6. Koondise kriteeriumid 

 
Otsused: 
 

4.1. Rahuldada Tartu Kalevi taotlus ja mitte anda edetabeli punkte Ender Nelise memoriaali eest 
tüdrukute U17, U20 ja U23 vanuseklassides. Edaspidi mitte kinnitada võistluskalendrisse 
Eesti võistlusi mis toimuvad nädala sees kuna võimalus osaleda sõltub kolmandatest 
osapooltest (kool, ülikool, tööandja) ja ei sõltu sportlasest. 

4.2. Rahuldada Tartu Kalevi taotlus lisada Eliise Kikerpill Tean Estonia noorte nimekirja. Kuna 
teadaolevalt ei tegele Madli Palk enam vehklemisega teha EOK-le ettepanek teha asendus. 

4.3. Mitte rahuldada Ruslan Eskovi toetuse taotlust. Raha eraldamine läbi meeskonna eelarve ja 
eelisjärjekorras toetatakse osavõtte Euroopas toimuvatel MK etappidel. 

4.4. Esitada EOK-le parima noorsportlase kandidaadiks paremusjärjestuses (1) Markus Salm 
(hõbemedal juunioride EM), (2) Ilian Bobrov (pronksmedal U23 EM). 

4.5. Rahuldada vehklemisklubi La Spada taotlus Vehklemisliidule kuuluva inventari kasutusele 
andmiseks: 4 aparaati ja 10 kerijat kohustusega need Vehklemisliidule anda kui see on vajalik 
võistluste läbiviimiseks. 

4.6.  Uendada ja korrastada enne järgmise hooaja algust koondise kriteeriumeid. 
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